
t 10 LİRA

28 Mart 2024 PERŞEMBE

TARIMDA ALARM 
ATSO Başkanı Ali Bahar, “Son 20 yılda Türkiye ekonomisi yüzde 180 büyürken, tarımdaki büyüme 
sadece yüzde 66 olmuştur. Enflasyondan sonra en önemli ekonomik sorun tarımsal üretimdir.” dedi
                    ÜLKE BÜYÜRKEN TARIM KÜÇÜLDÜ

n ANTALYA Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) mart 
ayı olağan meclis toplantısında konuşan Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Bahar, Antalya’yı yakından ilgi-
lendiren 2 sektör olan turizm sektöründe büyüme ya-
şanırken tarım sektörünün daralma içinde olduğuna 
dikkat çekti. Bahar,”Türkiye ekonomisi son çeyrekte 
yüzde 4 büyüdü. Tarım sektörünün daralmış olması 
bizi düşündürdü.” dedi
                    EN ÇOK ANTALYA DESTEKLENMELİ 

n BAHAR, “Son 20 yılda Türkiye ekonomisi yüzde 
180 büyürken, tarımda büyüme sadece yüzde 66 
olmuştur. Türkiye’nin enflasyondan sonra en önemli 
ekonomik sorunu tarımsal üretim. Bu nedenle tarım-
sal üretimi daha fazla gündemde tutmak gerekiyor. 
Bu ülkede bir tarım reformu yapılacaksa, Antalya 
olarak bu konuda öncü ve en çok desteği alan şehir 
olmalıyız.” diye konuştu. n 4’TE 

ATSO Geleneksel İftar Yemeği’nde meclis üye-
leri ve yönetim kurulu üyeleri bir araya geldi. 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar’ın ev 
sahipliğinde, Antalya Valisi Hulusi 
Şahin’in katılımıyla gerçekleşti-
rilen iftar programında protokol-
den birçok isim yer aldı. 

 

İftar buluşması 

n ZEYTINLIK Mahallesi sakinleriyle iftar sofra-
sında buluşan Sümer, “Gençlerimize hem staj imkanı 
sunacağız hem de yeni iş yeri kuracak olanlara nakit 
hibe destekleri sağlayacağız. Bu büro ile Kepez’de 
gençlerimiz işsiz kalmayacak” dedi. n 5’TE 

İSTİHDAM 
MÜJDESİ

AK Parti Kepez Be-
lediye Başkan Adayı 

Rıza Sümer, ilçede 
Gençlik İstihdam ve 

Staj Bürosu kuracak-
larını müjdeledi.

                    GENÇLER İŞSİZ KALMAYACAK

n ANTALYA Büyükşehir 
Belediye Başkanı ve CHP 
Başkan Adayı Muhittin Bö-
cek, “Yeni dönemde kültür, 
sanat ve sporla bütünleşen 
yeni bir yaşam alanı inşa 
edeceğiz” dedi. n 2’DE 

 

Antalya’yı sanatın 
merkezi yapacağız

n TOPLU ulaşım 
esnafı ile bir araya 
gelen Cumhur İttifakı 
Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan 
Adayı Hakan Tütüncü, 
seçilmeleri halinde 
halk otobüslerine 
kilometre başına 
verilen desteği 60 
liraya çıkaracaklarını 
söyledi. n 5’TE 

Tütüncü ulaşım 
esnafı ile buluştu  

n ANTALYA Şoförler ve Oto-
mobilciler Odası'nın korsan taşı-
macılık yaptığı ve haksız rekabete 
yol açtığı iddiası ile Martı TAG 
uygulamasına açtığı davanın ilk 
duruşması yapıldı. Oda Başkanı 
Mehmet Ali Alkan, “Ciromuz 3'te 
bire düştü.” dedi.  n 5'TE

TAKSİCİLERİN 
MARTI İSYANI

n MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, Meydankavağı Mahallesi’nde dü-
zenlenen iftara katıldı. Uysal; burada yap-
tığı konuşmada, “Belediyemiz adeta sizin 
yönetim mekanizmanız” dedi. n 4’TE 

BELEDİYEMİZ 
EMRİNİZDE

n ANTALYA’da babasından nakledilen 
yüzde 98,5 uyumlu ilikle yaşama tutunan 
lösemi hastası Öykü Arin Yazıcı (9), 1,5 
yıl önce başladığı teniste kendini geliş-
tirerek ilk katıldığı turnuvada madalya 
aldı. n SPOR’DA 

AZMETTİ VE 
BAŞARDI 

n LARA’DA kimliği 
belirlenemeyen bir magan-
da, sokakta yürüyen kız 
çocuğuna koşarak vurdu. 

Kaçarken marketin içerisi-
ne düşen çocuğu çalışanlar 
kaldırdı. Saldırgan ise olay 
yerinden kaçtı. n 3’TE 

SOKAK MAGANDASI

Ali Bahar
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Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı ve CHP Başkan 
Adayı Muhittin Böcek, 
Dünya Tiyatrolar Günü’nü 

kutladı. Sanatın özgürlük olduğunu, 
birleştirici ve iyileştirici gücü bulun-
duğunu dile getiren Başkan Böcek, 
“Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün dediği gibi; “Sanatsız kalan 
bir milletin hayat damarlarından biri 
kopmuş demektir. Bu bilinçle kentimize 
Yıldız Kenter Sahnesi, Doğu Garajı 
Kültür Merkezi, Gazipaşa Kültür Mer-
kezi’ni kazandırdık. Öğrencilerimiz için 
tiyatro festivali düzenledik. Türkiye’de 
konserler yasaklanırken, kentimizde 
özgürce konserler, festivaller 
düzenledik. İsmail Baha Sürelsan 
Konservatuvarımızı modern binasına 
taşıdık. Şehir Tiyatrolarımızı imkan ve 
olanaklarını geliştirdik. Teknolojik alt 
yapısı ile Türkiye’nin en modern tiyatro 
sahnesine kavuşturduk. Yeni dönemi-
mizde kültür ve sanatta ilgili ilk sırada 
olmak istiyoruz” diye konuştu.

PERFORMANS SANATLARI MERKEZİ
Antalya’yı Kültür Sanat etkinliklerinin 
merkezi yapmak konusunda da kararlı 
olduklarını belirten Başkan Böcek, 
“Gelecek dönem projelerimiz içinde yer 

alan Performans Sanatları Merkezimiz 
ile Antalya’yı ilk büyük opera binasına 
kavuşturacağız. Dünya standartlarında 
gösterilere ev sahipliği yapabilecek bir 
sanat merkezi inşa edeceğiz. Antal-
ya’mızı ihtiyaç duyduğu modern bir 
simge ile buluşturacağız” diye konuştu.

ÇOK AMAÇLI MÜZELER KOMPLEKSİ
Müze Kenti Antalya sloganıyla Antal-

ya’ya çok amaçlı müzeler kompleksi 
kazandıracaklarını belirten Başkan 
Böcek, “Halkın, yerli ve yabancı tüm 
ziyaretçilerin hizmetine açılacak olan 
bu binamızda Antalyalı sanatçılar için 
geçici ve kalıcı sergi alanları, ayrı-
ca kültür sanat derneklerine çalışma 
alanları, müzeler, konferans salonları ve 
kütüphaneler oluşturacağız. Zanaatkar-

lar ve sanatçılar ürünlerini ziyaretçilere 
sunarken, sanatseverlerin de değerli 
eserlerle buluşmasına imkan sağlayaca-
ğız” dedi. 

100. YIL YAŞAM ALANI PROJESİ
100. Yıl Yaşam Alanı Projesi hakkında 
bilgi veren Başkan Böcek, “Antalyaspor 
ile Falez Kavşağı arasındaki taşıt yolu-
nu yerin altına alarak kültür, sanat ve 
sporla bütünleşen yeni bir yaşam alanı 
inşa edeceğiz. Şehir merkezi ile kıyı 
şeridini birleştiren yol aksı projemizin 
kültür sanat etkinliklerinin merkezi 
olacağına inanıyoruz. Antalya halkına 
trafikten arınmış bir yaşam alanı kazan-
dıracağız” ifadelerini kullandı. 

KEMER KÜLTÜR VE SANAT MERKEZİ
Kemer’de Bölge halkının sosyal 
ihtiyaçlarını giderecek Kültür ve Sanat 
Merkezi açacaklarını anlatan Başkan 
Muhittin Böcek, şunları aktardı: “28 bin 
998 m2’lik alanda planlanan proje içeri-
sinde çok amaçlı salonlar, sergi alanları, 
kütüphaneler, kurs merkezleri, kreşler, 
alışveriş alanları, restoranlar, sinema 
ve açık sosyal donatılar gibi birimler 
yer alacak. Bölge halkına ve turistlere 
sunacağımız donatı alanları ile herkesin 
sosyal, kültürel ve sanatsal ihtiyaçlarını 
karşılayacağız.” n MEHMET DOĞAN 

ANTALYA’YI SANATIN 
MERKEZI YAPACAĞIZ
CHP Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Muhittin Böcek, Antalya’yı kültür ve sanatın merkezi yapacaklarını söyledi. 
Böcek, “İnşa edeceğimiz Performans Sanatları Merkezimizle Antalya’yı ilk büyük opera binasına kavuşturacağız. 
100. Yıl Yaşam Alanı Projemizle de kültür, sanat ve sporla bütünleşen yeni bir yaşam alanı inşa edeceğiz” dedi.

ANTALYA Büyükşehir Belediye Baş-
kanı ve CHP Başkan Adayı Muhittin 
Böcek, seçim çalışmaları kapsamında 
Kaş’a çıkartma yaptı.CHP İl Başka-
nı Nail Kamacı, Milletvekili Cavit 
Arı, Kaş Belediye Başkan Adayı Erol 
Demirhan, İlçe Başkanı Mehmet Vural 
Arıkan’ın da hazır bulunduğu ziyaret-
lerde büyük coşku yaşandı.  Kaş’ın tüm 
mahallelerini karış karış gezen Başkan 
Böcek’in ilk durağı Gömbe oldu. 

KAZANAN ANTALYA OLACAK
Başkan Böcek, Gömbe Seçim Koordi-
nasyon Merkezi’nde vatandaşlarla bir 
araya gelerek yaptıkları ve yapacakla-
rını anlattı. Böcek, ardından Sütleğen, 
Doğantaş, Kasaba, Ova Mahallelerini 
ziyaret etti.Vatandaşların sıcak ilgisi 
ve sevgiyle karşılanan Başkan Böcek, 
“Halkımızın teveccühü, ilgisi, sevgisi 
gittiğimiz her yerde bizi onurlandırıyor, 
mutlu ediyor. Herkesin Başkanı olarak 
tüm vatandaşlarımıza hizmet ulaştırmak 
için bir kez daha yollardayız. Zafer 
bizim için bir amaç değil, sadece kul 
hakkını korumak, ranta değil halka hiz-
met etmek için bir araç. 31 Mart’ta bir 
kez daha kazanan tüm Antalya olacak” 
dedi.

IŞILTINIZ AYDINLATIYOR
Başkan Böcek, daha sonra Kaş’ta 

hemşerileri ile iftar yaparak, Ramazan 
Ayı’nın birlik, beraberlik ve bereket-
li geçmesini diledi. İftarın ardından 
Kınık’a geçen Başkan Böcek, miting 
havasında geçen halk buluşmasında 
‘Torosların evladı Muhittin Böcek’ 
sloganları ile karşılandı. Vatandaşların 
telefon ışığıyla efekt yaptığı gecede 
vatandaşlara seslenen Başkan Böcek, 
“Bu gece Kınık’ı kalbi vatan sevda-
sıyla atan, Ata’sının gösterdiği hedefe 
durmadan yürüyeceğine ant içen koca 
yürekli insanların ışıltısı aydınlatıyor. 
31 Mart’ta Kaş’ta Erol Demirhan ile el 
ele vereceğiz. Birleşeceğiz! Kenetlene-
ceğiz! Antalya İçin Kazanacağız!” diye 
konuştu.

SENİN BİLDİĞİN KADAR BENİM 
UNUTTUĞUM VAR
Kaş Belediye Başkanı Mutlu Ulutaş’ın 
Kaş Kınık Hali ile ilgili söylediklerine 
cevap veren Başkan Böcek, “Mutlu 
Başkan, Kınık Halini eğer Büyükşehir 
Belediyesi yapmayacaksa ben yapayım 
demiş. Sen önce 2020 yılında 3 milyon 
liraya ihale ettiğin bitiremediğin kültür 
merkezini yap. Ama ben Kınık haline 
bugüne kadar 690 milyon lira yatırdım. 
Senin bütçenyetmez. Senin bildiğin 
kadar benim unuttuğum var” ifadelerini 
kullandı. 

KAŞ GIDA İHTİSAS ORGANİZE SANAYİ
Yeni dönemde kazandıracağı projeleri 
de anlatan Başkan Böcek, Kaş’a Gıda 
İhtisas Organize Sanayi kazan-
dıracaklarını müjdeledi. 
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’ne tah-
sisli olan 665 dö-
nümlük arazinin 
345 dönümünü 
Batı Antalya’da 
tarıma katma 
değer sağlamak 
için Kaş Gıda 
İhtisas Orga-
nize Sanayi’nin 
oluşturulmasına 
ayırdıklarını belirten 
Başkan Böcek, “Batı 
Antalya’ya kazandıracağı-
mız sanayi bölgesinde bitkisel 
ve hayvansal üretimin teşviki, üretilen 
ürünlerin işlenmesi, muhafazası ve 
pazarlanması sağlanmış olacak” dedi.

HALLERDE KURUTMA TESİSİ
Çevre Dostu Haller ile 
sürdürülebilirliğe katkıda 

bulunacaklarını kaydeden Başkan 
Böcek, şunları söyledi:  “Hallerimizi 
güneş panelleri, yağmur suyu hasadı ve 

kompost üretimi gibi uygulamalarla 
güçlendireceğiz. Hallerde 

kuracağımız kurutma 
tesislerinde ürünlerin raf 

ömrünü uzatarak eko-
nomik değeri yüksek 
olacak şekilde 
mamülleştireceğiz. 
Şehrimizin dört bir 
yanına düğün, oku-
ma, spor, sinema 
salonları ve mevlit 

evlerinden oluşa-
cak Sosyal Salonlar 

kurarak, halkımızın 
sosyalleşmesi için fırsatlar 

yaratacağız.”
Başkan Böcek, konuşmasını şöyle 

tamamladı: “Bugüne kadar olduğu gibi 
köylümüzün dertleriyle dertlenmeye, 
bütün vatandaşlarımızın emrinde olma-
ya, sosyal yardımlarımızı artırmaya, oy 
versin vermesin kimseyi ayrım yapma-
dan yolumuza devam edeceğiz.” 
n MUSTAFA KOÇ 

Başkan Böcek’e Kaş’ta sevgi seli 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı ve Başkan Muhittin Böcek Kaş ilçesini karış karış gezerek hemşerileri ile 
kucaklaştı.Kaş merkez, Gömbe, Sütlegen, Doğantaş, Ova, Kasaba ve Kınık mahallelerinde büyük coşku ve sev-
giyle karşılanan Başkan Böcek, “Oy versin vermesin kimseyi ayrım yapmadan yolumuza devam edeceğiz” dedi.

ANTALYA Büyükşehir Belediye Başkanı 
ve Başkan Adayı Muhittin Böcek, Elma-
lı’yı ziyaret etti. Elmalı Yuva Mahallesi’n-
de yapımı tamamlanan çok amaçlı salonu 
hizmete açan Başkan Böcek, “Yeni dönem-
de de Elmalımıza yeni tesisler kazandırma-
ya devam edeceğiz. Elmalı’da kuracağımız 
Meyve Konsantre Tesisi, Güreş Sahası 
Tesisleri ve Serbest Gezen Tavuk Yumur-
tası Üretim Çiftliği ile Elmalı’mız her 
alanda marka ilçelerimizden biri olacak” 
dedi. Başkan Böcek, Tarihi Elmalı Güreş 
Sahası’nı yeniden inşa edip tesisleştirerek, 
güreşe ve güreşçilere sahip çıkmaya devam 
edeceğini söyledi. 

YAPILAN YATIRIMLARI ANLATTI
Milletin parasını millete harcayarak 5 yılda 
Elmalı’ya önemli hizmetler gerçekleştir-
diklerini söyleyen Başkan Böcek, “Elmalı 
Belediye Başkanımız ile el ele vererek ilçe-
mizin ihtiyaçlarını belirledik ve üzerimize 
düşen ne varsa yapmaya gayret gösterdik. 
Elmalı Otogar’nı inşa ederek, hizmete 
açtık. Kırsal mahallelerimizde yol ve asfalt 
çalışması gerçekleştirdik. Alt yapı eksikel-
rimiz giderdik 50 yıllık içme suyu hatlarını 
yeniledik. Kanalizasyon ve yağmur suyu 
çalışmaları yaptık. Son olarak da ilçemize 
doğalgazı getirdik. Üniversite öğrencileri 
için öğrenci yurdu, Kadın Emeği Üretim 
Merkezi’ni kazandırdık. Kadın Emeği 
Tüm bunları Elmalı halkımıza kazandır-
mış olmanın mutluluğunu yaşıyoruz” diye 
konuştu.

YENİ TESİSLER İLE KALKINACAK
Elmalı Yuva Mahallesi’nde yapımı ta-
mamlanan düğün, mevlid gibi çok amaçlı 
kullanılabilecek salonu ve butik spor 
salonunu hizmete açan Başkan Böcek, 
yeni dönemde de Elmalı’ya önemli tesisler 
kazandıracaklarını müjdeledi. Elmalı 
Meyve Konsantre Tesisi ileelde kalan ve 
üretim fazlası ürünlerin değerlendirilerek 
katma değer sağlanacağını belirten Başkan 
Böcek, bu sayede israfın önüne geçilece-
ğini ve gıda tüketiminde sürdürülebilirliği 
sağlayacaklarını belirtti. Yerelden Kalkın-
ma Hamlesini sürdüreceklerini söyleyen 
Başkan Muhittin Böcek, bu kapsamda 
Elmalı’da Serbest Gezen Tavuk Yumurtası 
Üretim Çiftliği’ni hayata geçireceklerini 
belirtti. Başkan Böcek, kurulacak tesisin 
yeni istihdam alanları oluşturarak, Elma-
lı’nın ekonomisine ve kalkınmasına katkı 
sağlayacaklarını kaydetti. Başkan Böcek, 
“Hedefimiz kadim ilçe Elmalı’mızı her 
alanda marka haline getirmek olacak” dedi.  
n MURAT ŞENTÜRK 

ELMALI, MARKA 
HALİNE GELECEK

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Alanya’d 
abüyük toplu taşıma araçlarının ulaşmak-
ta zorlandığı kırsal bölgelerde, vatandaş 
mağduriyetinin giderilmesi amacıyla 
belediyeye ait 6 adet toplu taşıma aracı ile 
hizmet vermeye başladı. İlçeye gönderilen 
araçlar Antalya Büyükşehir Belediyesi 
denetiminde Alanya Özel Halk Otobüsleri 
Kooperatifi sistemine entegre bir biçimde 
çalışacak. Özellikle kent merkezinde ve 
kırsal mahallelerde vatandaşların işe, öğ-
rencilerin de okula gidiş ve dönüş saatleri 
başta olmak üzere talebe göre midibüslerin 
çalışma programı belirlenecek. Kent kart 
sisteminin takılmasıyla birlikte midibüsler 
ilçede çalışmaya başlayacak. 

SIKINTI SONA ERECEK
Yeni araçların ulaşım sistemine dahil olma-
sıyla ilgili Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Planlama ve Raylı Sistem Daire Başkanlığı 
yetkilileri, Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclis Üyesi Erkan Demirci, Alanya Bele-
diye Meclis Üyesi Nazmi Zavlak ve Alan-
ya Halk Otobüsleri Kooperatifi Başkanı 
Tevfik Yılmaz ile bir araya geldi. Vatandaş 
talepleri doğrultusunda çalışma programı-
nın yapılması ve sorun yaşanmaması için 
gereken özenin gösterilmesi konusunda gö-
rüş birliğine varıldı. Meclis Üyesi Demirci, 
“Vatandaşlarımız ve muhtarlarımızın talebi 
doğrultusunda Alanya’da halk otobüsle-
rinin gidemediği noktalara küçük ulaşım 
araçları konması için Başkanımız Muhittin 
Böcek gereken talimatları verdi. 6 tane 
midibüsü Alanyalıların hizmetine gönder-
di. ”  dedi. n ANTALYA BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

Alanya’ya 6 minibüs  
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Herkesin üzerin-
de anlaştığı bir 
konu, normal bir 

seçim sürecinde değiliz ve 
bugüne kadar deneyim-
lediğimiz ve öğrendiğimiz 
siyaset kalıplarının dışında 
bir akış yaşıyoruz. Dünya 
algımız ve yaşam görüşü-
müze bağlı olarak; kimi-
miz için distopik, kimimiz 
için de ütopik bir gelecek 
düşünüyoruz.

Yani uçlarda savrulma-
ya başladık. 

Çünkü, İsmet İnönü’nün 
1964 yılında ABD Baş-
kanı Johnson’a yazdığı 
cevap mektubunda ifade 
ettiği “yeni bir dünya ku-
rulur” cümlesi ilk defa bu 
kadar yakınımıza geldi. 

Yeni bir dünya kurulu-
yor. Uçlarda savrulmamı-
zın ana nedeni de bu işte.

Bu biraz teorik, biraz 
da edebi girişin ardından, 
neden böyle düşündüğü-
me gelelim.

Biliyorsunuz. Bir za-
mandır ilçe gözlemleri ile 
metinler kaleme almaya 
çalışıyorum. Aslında, çok 
hevesle ve biraz da dene-
yimli gazeteci Yavuz Do-
nat’ın daha önce yaptığı 
illerle ilgili seçim yazılarına 
öykünerek başladığım bu 
dizi, bir süredir ilerlemi-
yor, doğru dürüst birşey 
yazamıyordum.

En sonunda, neden 
yazamadığımı anladım.

Dün, Elmalı, Kaş ve 
köyleri ile Korkuteli’nin 
kapsayan bir çalışmada 
CHP Büyükşehir Belediye 
Başkanı ve adayı Muhittin 
Böcek’in seçim gezisini 
takip ettim.

Yaklaşık gece 23.00 
sıralarında biten bu gezi 
sonunda neden yazama-
dığımı fark ettim. 

Çünkü, aslında bütün 
ilçelerde birbirinin benzeri 
dinamikler seçim sürecini 
götürüyordu. 

Mutlaka, adayların da 
etkileri vardı. Ancak aday-
ların kişisel dokunuşları, 
ana dinamiği güçlendiren 
bir işlev görüyordu.

O ana dinamik ne?
Adını açıkça koyalım.
Yorgunluk
Seçmen, iktidarın kural 

tanımaz, nobran uygu-
lamalarından yorulmuş 
durumda. Bu yorgunluk 
da tersine psikoloji ile ikti-
dar karşısındaki en güçlü 
aday etrafında kenetlen-
me olgusunu karşımıza 
getiriyor. Bu, Kaş’ta da, 
Serik’te de, Gündoğ-

muş’ta da gözlemlenebi-
lir bir durum.

Bu yorgunluk nede-
ni ile Cumhur İttifakı 
karşısında kazanması 
muhtemel aday et-
rafında, siyasi parti 
ayrımı gözetmeksizin bir 
kenetlenme sağlıyor. Bu 
nedenle, CHP, İyi Parti, 
AKP, MHP fark etmek-

sizin, kazanması muhte-
mel muhalefet adayının 
etrafında hemen birleşme 
sağlanıyor. 

Size birkaç örnek vere-
yim.

Birincisi; Serik CHP 
adayı, Kadir Kumbul. 
Halkçı belediyecilik gibi 
sol söylemlerle kampanya 
yürüten CHP adayının 
etrafındaki ana kadroda, 
geçmişte AP, DYP gele-
neğinden gelen isimler 
yer alıyor. Bu da,başta İyi 
Parti olmak üzere merkez 
sağ ve muhafazakar seç-
meni bu tarafa kanalize 
ediyor.

İkincisi; Gündoğmuş 
CHP adayı Nurettin 
Sönmez. Nurettin Hoca 
sosyalist gelenekten gelir. 
Ancak sosyalist gelenek-
ten gelen bu insanın ya-
nındaki Gündoğmuşlular 
da Serik’ten farklı değil. 
Nurettin Hoca da halkçı 
belediyecilik vurgusu 
yapıyor.

Son örnek de Kumlu-
ca’dan. Kumluca’da ke-
netlenme, Demokrat Parti 
adayı etrafında gerçek-
leşmiş gibi görünüyor. Bu 
kenetlenmede ilginç nok-
ta, CHP’lilerin yanısıra, İyi 
Parti eski İlçe Başkanı’n-
dan, geçmişte AKP’nin 
ağır toplarına kadargeniş 
bir siyasi yelpazeyi kap-
samış olması. Burada da 
halkçı belediyecilik vur-
gusu öne çıkıyor. Kumlu-
ca’nın bir önemli noktası 
da, halihazırda CHP’de 
olan belediyede, mevcut 
başkanın kazanacağına 
olan inancın kaybedilmiş 
olması. Seçmen, kazana-
cağına inandığı adayın 
etrafında bütünleşik hale 
geliyor.

Bu örnekleri, siz kendi 
yaşadığınız yerlerde daha 
da geliştirebilirsiniz. 

İspanyol iç savaşını an-
latan, “Yasımı tutacaksın” 
isimli bir belgesel roman 
vardır. Romanın ana 
karakteri El Cordobes, bir 
matadordur. El Cordobes, 
ilk boğa güreşine çıkar-
ken, kardeşi Angelika’ya 
“ağlama Angelika! Bu 
akşam ya yasımı tuta-
caksın, ya da sana bir ev 
alacağım” der.

31 mart akşamı da bü-
tün enerjisini ve gücünü 
sahip olduğu yorgunluk-
tan alan bu seçmen kitlesi 
ya yas tutacak, ya da bir 
ev alacak!

ALİ TAŞ

AĞLAMA 
ANGELİKA!

Diş hekimi Zeynep 
Şengün, yazılımcı eşi 
Alperen Şengün ile 
2007’de hayatını bir-

leştirdi. İki çocuk annesi diyabet 
hastası Zeynep Şengün, 2023 
Temmuz’da enterit (ince bağır-
sağın iltihaplanması) rahatsızlığı 
geçirdi. Sağlık durumu kötüleşen 
Zeynep Şengün’e, 15 Ağustos’ta 
Akdeniz Üniversitesi Hastane-
si’nde akut böbrek yetmezliği 
teşhisi koyuldu. Şengün’ün 6-7 
aylık tedavisinden sonuç alına-
mayınca hastalığı kronik böbrek 
yetmezliğine dönüştü. Diyaliz 
tedavisi ya da organ nakli olması 
önerilen Zeynep Şengün’e, eşi 
Alperen Şengün bağışçı olacağını 
söyledi. Doku uyumunun olumlu 
çıkmasıyla Akdeniz Üniversitesi 
Prof. Dr. Tuncer Karpuzoğlu 
Organ Nakli Merkez Müdürü 
Prof. Dr. Bülent Aydınlı ve ekibi, 
eşinden alınan böbreği Zeynep 
Şengün’e nakletti.

İKİNCİ YAŞAMINDA, İKİ BAYRAM
14 Mart Tıp Bayramı’nda eşinin 
bağışladığı böbrekle yaşama 
tutunan Zeynep Şengün, yaşadığı 
süreci anlattı. Diyabet hastası 
olmasına rağmen diyabetinin 
kontrol altında olduğunu belirten 
Şengün, “Geçen sene 15 Tem-
muz’dan sonra çok ağır enterit 
vakası geçirdim. İshal vakası 
yaşadım. O dönemde bebeğim de 
rahatsızlandı. Onunla ilgilenece-
ğim derken kendimi boşladım. 
Böbreklerim çok susuz kaldığı 
için böbrek yetmezliği başladı. 

Akut böbrek yetmezliği teşhisiyle 
1 hafta kadar hastanede yattım. 
Fakat değerlerim düzelmedi. 
Daha sonra hocalarımız beni 
konseyin kontrol listesine dahil 
etti. 6-7 ay kontrol devam edildi. 
Kontrollerimde her ay dü-
zenli kan tahlilleri-
mi yaptılar ama 
böbreğim geri 
dönmedi, 
maalesef 
kroniğe 
çevirdi. 
Daha son-
ra dok-
torlarımız 
‘Ya diyaliz 
ya da organ 
nakli’ dedi. 
Hiç diyaliz 
almamıştım. 

Eşim sağ olsun, böbrek nakli-
ni uygun gördü ve bana donör 
oldu. 14 Mart’ta nakil oldum. Bir 
hekim olarak bayramımdı, ikinci 
bayramım oldu” diye konuştu.

‘TEK BÖBREĞİN PROBLEM 
OLMAYACAĞI ANLATILDI’

17 yıllık hayat arka-
daşının donör ol-

masıyla yaşadığı 
hisleri anlatan 
Zeynep Şen-
gün, “İnsan 
ister istemez 
endişeleniyor. 
Tabii ki doktor 
da olsam, 

benim branşım 
olmayan bir 

alan. Onun sağlığı 
açısından endişe duy-

dum ilk başta. Ben zaten sağlığı-
mı yitirmiş, potansiyel bir diyaliz 
hastasıydım. Eşim organı verirse 
onun sağlığında bir problem olur 
mu diye düşündüm. Çünkü 2 
çocuğumuz var. 
Onların başında sağlıklı bir 
ebeveyn olması gerekiyor. 
Doktorlarımız tek böbreğin iki 
böbrekten farkı olmayacağını, 
eşimin herhangi bir problem 
yaşamayacağını anlattığında, 
çocuklarımız adına sağlığıma 
kavuşmam gerektiği için böbrek 
nakline karar verdik” dedi.

SEVDİĞİNİZ İNSANA 
DOKUNUYORSUNUZ’
Alperen Şengün, eşinin rahat-
sızlığının böbrek yetmezliğine 
doğru gittiğini anladıklarında 
bağışçı olmaya karar verdiğini 
anlatarak, “Böbrek nakli olur, 
bir şekilde bunun çözümünü 
üretiriz dedim. İnsanlar bazen 
ameliyatlardan çekinebiliyor. 
Bıçak altına yatmaktan korkabi-
liyor. Eşim diş hekimi olmasına 
rağmen ben implant tedavisi 
yaptırmaktan korkan biriydim. 
Ameliyat olduktan sonra en ufak 
ağrı, sızı hiçbir şey hissetmedim. 
Organ bağışıyla sevdiğiniz insana 
dokunuyorsunuz, bu çok önemli. 
Mutlaka organ bağışında bulun-
maktan korkmayın, çekinmeyin. 
Eşime hiç düşünmeden böbreğimi 
verdim. Evlilik iyi günde ve kötü 
günde beraber olmak demek. O 
yüzden eşime böbreğimi verir-
ken hiç düşünmedim” ifadelerini 
kullandı. n DHA

BÖBREĞİYLE 
CAN VERDİ

ANTALYA’da kronik böbrek yetmezliği hastası diş hekimi Zeynep Şengün (42), 17 yıllık eşi Alpe-
ren Şengün’ün (43) bağışladığı böbrekle yaşama tutundu. Eşine can olan Alperen Şengün, “Hiç 
düşünmeden böbreğimi verdim. Evlilik iyi günde, kötü günde beraber olmak demek” dedi.

OLAY, 23 Mart’ta Muratpaşa 
ilçesi Şirinyalı Mahallesi’n-
de meydana geldi. Elinde 
pazar arabası bulunan kimliği 
belirsiz bir erkek, sokağın 
diğer ucundaki sırt çantalı 
kız çocuğuna doğru koştu. 
Kendisine doğru gelen kişiyi 
gören çocuk panikledi ve 
yakındaki zincir marketin 
şubesine sığınmak istedi. Ko-
şarak gelen adam, çocuğun 
sırtına vurup düşürdü. Market 

çalışanlarının yardım ettiği 
çocuk büyük korku yaşarken, 
saldırgan ise uzaklaştı. Bu 
sırada olayı görenler ve bir 
kadın market çalışanı, saldır-
gana tepki gösterdi. Çocuk 
ise dersi olduğunu söyleyerek 
olay yerinden uzaklaştı. Sal-
dırı anları, iş yerinin güvenlik 
kamerasına yansıdı.

TEDİRGİN OLUYORUZ 
Olaya şahit olan mahalleli 
Özlem Karayalçın, “Sabah 
saatlerinde balkonda oturu-

yordum. Kız çocuğu yürür-
ken bir adam koşarak geldi 
ve sırtına vurup düşürdü. 
Çalışanlardan biri adama ‘Ne 
yapıyorsunuz’ diye sorduğun-
da, ‘Benim önümden kimse 
geçemez’ deyip elindeki pazar 
arabasıyla kadına da saldır-
maya çalıştı. Biz inene kadar 
adam elini, kolunu sallayarak 
gitti. Tedirgin oluyoruz, ço-
cuklarımız var etrafta okullar 
var. O günden sonra da gör-
medim” dedi. n DHA

SOKAKTA KIZ ÇOCUĞUNUN SIRTINA VURUP YERE DÜŞÜRDÜ

MAGANDA SALDIRISI 
Kimliği belirlenemeyen bir 
maganda, sokakta yürüyen 
kız çocuğuna koşarak vurdu. 
Kaçarken marketin içerisi-
ne düşen çocuğu çalışanlar 
kaldırdı. Saldırgan ise olay 
yerinden kaçtı.  Olaya şahit 
olan Özlem Karayalçın, sal-
dırgana tepki gösterdi.

Kiraladığı evi iş yerine çevirerek 
ruhsatsız ve belgesiz olarak işlem 
yaptığı belirlenen Ukraynalı kadın 
hakkında işlem başlatıldı.Konyaaltı 
Kaymakamlığı koordinesinde Antalya 
Cumhuriyet Başsavcılığı Genel Soruş-
turma Bürosu’nun arama emriyle 
insan sağlığını olumsuz etkileyebi-
lecek, liyakatsiz biçimde uygulanan 
tıbbi işlemlerle ilgili alınan arama ve 
el koyma kararına istinaden, Kon-
yaaltı İlçe Sağlık Müdürlüğü ve İlçe 
Emniyet Müdürlüğü ekipleri tara-
fından Kuşkavağı Mahallesi’nde bir 
apartman dairesine baskın yapıldı. 
Baskında botoks, estetik işlemi, 
dolgu, yüz germe ve gençlik aşısı gibi 
uygulamaların yapıldığı öngörülen 

2 odası ve salonu bulan evin bir odası-
nın masaj için kullanıldığı, diğer alan-
larının ise kliniğe çevrildiği belirlendi.

ADLİ İŞLEM BAŞLATILDI 
Ukraynalı kadının ev olarak kiraladığı 
fakat iş yeri ruhsatı olmadan kullan-
dığı tespit edilen apartman dairesinde 
yapılan aramada ise 203 adet ip askı 
(cerrahi yüz germede kullanılan), 4 
kapalı kutu botoks flakonu, yarısı 
kullanılmış botoks flakonu, 100 ml’lik 
bir kısmı kullanılmış lokal aneste-
zik flakon, 28 hylorenic asit dolgu 
maddesi, yarısı kullanılmış hylorenic 
asit dolgu maddesi, 5 kutu saçlı deri 
dolgusu, mezoterapide kullanılan 
enjektör, 3 iğneli derma roler cihazı 
(1,2 mm), 2 flakon gençlik aşısı, 4 

enjektör içerisinde yarım kullanılmış 
ne olduğu bilinmeyen jel kıvamında 
madde, 800D centrı fuge cihazı, 18 
gri enjektör ucu, 3 ampul ağrı kesici 
iğne, 12 flakon mezoterapi solüsyonu, 
8 yarım kullanılmış mezoterapi so-
lüsyonu, 534 adet 2,5 ml’lik enjektör, 

497 insülin enjektörü, 158 adet 5 
ml’lik enjektör ve 136 adet 19 ml’lik 
enjektör bulunarak, el konuldu. 
Evi kiralayan ve klinik gibi işlettiği 
belirlenen Ukraynalı kadın hakkında 
adli ve idari işlemler başlatıldı. 
n DHA

MERDİVENALTI ESTETİK 
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ANTALYA Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) mart ayı ola-
ğan meclis toplantısı Meclis 
Başkanı Ahmet Öztürk baş-

kanlığında, Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Bahar, yönetim kurulu ve meclis 
üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi. 
Toplantı öncesinde konuşan Ahmet 
Öztürk, Rusya’da yaşanan saldırıda ha-
yatını kaybedenleri anarken 31 Mart’ta 
gerçekleştirilecek yerel seçimlerde 
aday olanlara başarılar diledi. Gündem 
maddelerinin okunmasının ardından 
mecliste sektörel konular görüşüldü.

TURİZMDE BEKLENTİLER İYİ 
ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Bahar, önce turizm sektörüyle ilgili 
değerlendirmeler yaptı. Bahar, “Antal-
ya’nın Türkiye’nin yatak kapasitesin-
deki payı yüzde 33’tür. Buna paralel 
olarak ülkemize gelen her 3 turistten 
1’i şehrimize gelmektedir. 2023’te dün-
yanın en fazla yabancı ziyaretçi çeken 
şehirleri arasında İstanbul ilk sırada yer 
alırken, Antalyamız Londra ve Du-
bai’den sonra 4’üncü sırada gelmekte-
dir. 2024 turizm açısından daha iyi bir 
yıl olacak. Yabancı ziyaretçi sayısının 2 
milyona yakın artışla 18 milyon kişiye 
ulaşmasını bekliyoruz. Dünyada en çok 
ziyaret edilen dördüncü şehiriz ama 
mevcut büyümemizi sürdürebilirsek 
önümüzdeki yıllarda daha üst sıralarda 
yer alacağız. Turizmde sezonun erken 
başlayacak olması, bu yılın iyi geçece-
ğinin bir göstergesi. Ön rezervasyonlar 
gayet yüksek bir oranda ilerliyor” dedi.

TARIM SEKTÖRÜNDE KÜÇÜLME
Almanya ve Rusya’daki turizm fuarla-
rında Antalya’ya gelen turist sayısını 
artırmak için görüşmeler yaptıklarını 
söyleyen Bahar, “Türkiye ekonomisi 
son çeyrekte yüzde 4, yıl genelinde 
yüzde 4,5 büyüdü. Tarım sektörünün 
daralmış olması bizi düşündürdü. Mev-
simsel faktörlerin olumsuz etkilerini 
kabul etmekle birlikte, tarım sektöründe 
küçülmeyi anlamak mümkün değil. 
Uzun bir süredir tarımda büyüme çok 
zayıf seyrediyor. Son 20 yılda Türkiye 
ekonomisi yüzde 180 büyürken, tarımda 
büyüme sadece yüzde 66 olmuştur. Tür-
kiye’nin enflasyondan sonra en önemli 
ekonomik sorunu tarımsal üretim. Bu 
nedenle tarımsal üretimi ve tarım eko-
nomisini daha fazla gündemde tutmak 
gerekiyor. Bu ülkede bir tarım reformu 
yapılacaksa, Antalya olarak bu konuda 
öncü ve en çok desteği alan şehir olma-
lıyız” diye konuştu.

ENFLASYON DÜŞME EĞİLİMİNDE
Antalya’nın iş dünyasının enflasyonla 
mücadeleden başarı ile çıkması için 
üretim ve tüketim dengesinin yeniden 
kurulması gerektiğini belirten Bahar, 
“Para Politikası Kurulu gösterge faizini 
yüzde 50’ye çıkardı. Merkez Banka-
sı çok yerinde ve cesur bir adım attı. 
Seçim öncesi bir dönemde atılan bu 
cesur adımı memnuniyetle karşılıyoruz. 
Türkiye 2021’in eylülünden, geçen 
yılki seçimlere kadar farklı bir ekonomi 
politikası uyguladı. Faizler enflasyonun 
altına çekildi. Yok inmez dedik, daha da 

indirildi. Sonuçta kur patladı, enflasyon 
uçuşa geçti. İç tüketim ülke ekonomisi-
ne zarar verecek ölçüde büyüdü. 2023 
ortasından bu yana rasyonel politikalara 
dönüş ile enflasyonu dizginlemek ve 
TL’deki değer kaybını yavaşlatmak için 
yeniden faiz artırımları başladı. Ancak 
enflasyonun düşüşü, çıkışından çok 
daha yavaş olur. Ekim ayında faiz ve 
enflasyonda düşüş bekliyoruz” dedi.

İYİ HİZMET BEKLİYORUZ 
ATSO Başkanı Ali Bahar; 31 mart 
seçimleriyle ilgili mesaj verdi. Bahar, 
“Şehirlerimizde kim en büyük hizmeti 

yapacaksa o adayın başarı kazanmasını 
umuyoruz. 
Antalya için öncelikle 2 milyon 700 
bin hemşehrimize sonra da şehrimizi 
ziyaret eden hem yerli hem yabancı mi-
safirlerimize en iyi hizmetleri yapacak 
adayın kazanmasını istiyoruz. Turizm-
de, hem potansiyel sahibi olduğumuz 
diğer alanlarda gücümüzü artırmak için 
birlikte çalışmak için buradayız. 1 Ni-
san itibariyle kendimize, odamıza biçti-
ğimiz rol şehrin en önemli ihtiyacı olan 
birlik ve beraberliktir. 1 Nisan itibariyle 
şehrimizde seçilmiş tüm başkanları-

mızın yanına gidip şehrin barış elçisi, 
proje köprüsü ve birlik ve beraberliğin 
teminatı olduğumuzu söyleyeceğiz. 
Kendimize 1 Nisan itibariyle biçtiğimiz 
rol budur” diye konuştu. 

YILMAZ’DAN BAHAR’A ELEŞTİRİ 
Söz isteyen meclis üyesi Ali Yılmaz, 
Bahar’ın faiz artırımını doğru buldu-
ğunu belirtmesini eleştirerek Antalya 
ekonomisi için faiz artırımının doğru 
olmadığını söyledi. Meclis toplantısının 
ardından meclis üyeleri ve yönetim ku-
rulu üyeleri iftar programında bir araya 
geldi. n DHA 

TARIMDA ALARM 
ATSO Başkanı Ali Bahar, tarım sektöründeki sıkıntılara dikkat çekti. Bahar, “Son 20 yılda 
Türkiye ekonomisi yüzde 180 büyürken, tarımdaki büyüme sadece yüzde 66 olmuştur. 
Türkiye’nin enflasyondan sonra en önemli ekonomik sorunu tarımsal üretimdir.” dedi

ATSO Meclis toplantısının ardından 
meclis üyeleri ve yönetim kurulu 
üyeleri iftar programında bir araya 
geldi. Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Bahar’ın ev sahipliğinde, Antalya 
Valisi Hulusi Şahin’in teşrifleriyle 
gerçekleştirilen ATSO Geleneksel 
İftar Yemeği, ATSO Meclis Başkanı 
Ahmet Öztürk, Antalya İl Jandarma 
Komutanı Tuğgeneral Tarık Heki-

moğlu, Antalya İl Emniyet Müdürü 
Orhan Çevik, Antalya Vergi Dairesi 
Başkanı İlhan Karayılan, Antalya 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Çandır, İl Müftüsü Nazif 
Fethi Yalçınkaya, Burdur TSO Yö-
netim Kurulu Başkanı Yusuf Keyik, 
Kumluca TB Yönetim Kurulu Başka-
nı Fatih Durdaş, Manavgat TSO Yö-
netim Kurulu Başkanı Seydi Tahsin 

Güngör, TÜRSAB Akdeniz Bölge 
Temsil Kurulu Başkanı Rıza Perçin, 
AKTOB Yönetim Kurulu Başkanı 
Kaan Kavaloğlu, AESOB Yöne-
tim Kurulu Başkanı Adlıhan Dere, 
Fraport TAV Antalya Havalimanı 
Genel Müdürü Deniz Varol, Antalya 
protokolü, Oda ve Borsa temsilcileri, 
ATSO Meclis Üyeleri, sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcileri ve iş dün-

yasının yoğun katılımıyla 
ATSO Atatürk Konferans 
Salonu’nda gerçekleşti.
İftara katılan iş dünyası 
temsilcilerinin Ramazan 
Ayı’nı kutlayan ATSO 
Başkanı Bahar, “Burada 
birlikte olmamız vesile-
siyle, Ramazan Ayınızın 
mübarek olmasını diliyor, 
Bayramınızı şimdiden 
kutluyorum ve her biri-
nize sevgi ve saygılarımı 
sunuyorum” dedi. 
n  ATSO/BÜLTEN 

İŞ DÜNYASI BULUŞTU 

MURATPAŞA Belediyesi’nin her 
Ramazan ayında, mahallerde düzenlen-
diğiiftarın bu kez adresi, 29 bini aşkın 
nüfusuyla Muratpaşa’nın en kalabalık 
mahallelerinden Meydankavağı oldu. 
Başkan Uysal, Meydankavağı’nda 
düzenlenen iftar öncesi Eski Sanayi 
Sitesi ve Emrah Caddesi esnafıyla bir 
araya geldi, esnafın taleplerini dinledi.

KATILIM YOĞUN OLDU 
Mahallenin pazar yerine kurulan 
iftar sofrasına yaklaşık 4 bin mahalle 
sakini konuk oldu. Başkan Uysal’ın eşi 
Ümran Uysal’la katıldığı iftarda CHP 
Muratpaşa İlçe yönetimi, eski Antalya 

Milletvekili Adil Aydın, farklı siyasi 
partilerin yöneticileri, meclis üyeleri, 
meclis üyesi adayları, muhtarlar, 
muhtar adayları, sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri de yer aldı.

OMUZ OMUZA, KOL KOLA 
Duaların okunmasıyla açılan oruçların 
ardından Başkan Uysal mahalleliye 
“Hayırlı Ramazanlar” dileyip oruçları-
nın kabul olmasını temenni etti. Başkan 
Uysal, “Komşularım” 
diyerek seslendiği 
mahalle sakinlerine 
beraberliklerinden 
dolayı teşekkür etti 
ve şunları söyle-
di:“Muratpaşa’da 
ki komşuluk, bir 
maneviyatı beraber 
teşkil etmek, bir ortamı 
beraber oluşturmak, bir 
şehri beraber yaşamak, 
yaşatmak. Hepinize 
çok teşekkür ediyorum. 
Kamu hizmetini alan 
da bir, veren de bir. 
Adeta sizin bir yöne-
tim mekanizmanız 
belediyemiz. Sizler 

sayesinde barışık, 
birbirine kenetlenmiş 
harika bir Muratpa-
şa nüfusu var. 
Bu vatanın gele-
ceğini, çocukları-
mızın geleceğini, 
birlikte omuz 

omuza, kol kola 
tanzim eden bir 

anlayışla yolumuza 

devam ediyoruz.”

KUTUPLAŞMADAN UZAĞIZ 
Muratpaşa’nın kutuplaşmadan uzak 
yapısı, birlik ve dayanışmasıyla Tür-
kiye’ye örnek olduğunu dile getiren 
Başkan Uysal, “İnsanlarımız tasada ve 
kederde beraber düşünmek istiyor. İn-
sanlarımız vatanını yükseltmek istiyor, 
çocuklarını beraber büyütmek istiyor” 
dedi. n MURATPAŞA BELEDİYESİ/
BÜLTEN 

BELEDİYEMİZ EMRİNİZDE
Muratpaşa Belediye Baş-
kanı Ümit Uysal, Mey-
dankavağı Mahallesi’nde 
düzenlenen iftara katıldı. 
Uysal; burada yaptığı 
konuşmada, “Belediye-
miz adeta sizin yönetim 
mekanizmanız” dedi.

ANTALYA Muratpaşa Belediyesi, 31 
Mart yerel seçimlerine sayılı günler kala, 
oy kullanacak engelli, hasta, yaşlı ve 
yatağa bağımlı Muratpaşa sakinlerinin 
ulaşımını sağlamak üzere Turunç Masa 
üzerinden kayıt oluşturmaya başladı.
Oy kullanmak isteyen Muratpaşa sakin-
lerinin Turunç Masa’ya başvurmaları 
durumunda belediye tarafından seçim 
günü araç tahsisleri sağlanacak. İhtiyaç 
durumuna göre hasta nakil araçları ve 
diğer donanımlı araçların devreye gireceği 
ulaşım sistemiyle vatandaşlar evlerinden 
alınacak, oy kullanımlarının ardından 
tekrar evlerine bırakılacak. Ulaşımdan 
yararlanmak isteyen Muratpaşa kent sa-
kinlerinin detaylı bilgi ve başvurular için 
444 80 07 Turunç Masa çağrı merkeziyle 
iletişime geçerek kayıt oluşturması gere-
kiyor.  n MURATPAŞA 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

SANDIK İÇİN
ÖZEL SERVİS

MANAVGAT ilçesinde Sorgun-Si-
de sahilinde deniz kaplumbağalarının 
yuvalama alanı olduğunu belirten uyarı 
tabelaları asıldı.  Mayıs ve Kasım ayları 
arasında, sahillerde motorlu araç geçişi, 
ateş yakılması, yapay ışık ve havai fişek 
patlatılması gibi organizasyonların yapıl-
maması istendi. Deniz Kaplumbağaları, 
Akdeniz Fokları, Kum Zambakları Kıyı 
Koruma Derneği Başkanı Seher Akyol, 
“Doğa Koruma ve Milli Parklar 6. Bölge 
Müdürlüğü ekiplerince Tarım ve Orman 
Bakanlığı’ndan araştırma izinlerini aldığı-
mız 9 bin 800 metrelik Sorgun-Side sahi-
linde deniz kaplumbağalarının yuvalama 
alanı olduğunu belirten uyarı tabelaları 
asıldı. Yumurtlama ve yumurtadan çıkış 
dönemi olan mayıs ve kasım ayları ara-
sında, sahillerimizde motorlu araç geçişi, 
ateş yakılması, yapay ışık ve havai fişek 
patlatılması gibi deniz kaplumbağaları-
na zarar veren etmenler ilgili makamlar 
tarafından kısıtlandı” dedi. n İHA 
 

CARETTA 
LEVHALARI 

SERİK ilçesinde 31 Mart’ta Serik Be-
lediyesi’nin 23’üncü başkanı seçilecek.
Serik’te 1926- 1930 döneminde Muhtar 
Salih, 1930- 1934 döneminde Durmuş 
Çıkla, 1934- 1938 döneminde Fahri 
Tugay, 1938- 1942 döneminde Mehmet 
Konuk, 1942- 1950 döneminde D. Ali 
Vural, 1950- 1957 döneminde Alim Tuğ, 
1957- 1960 döneminde Ahmet Küçükkoç, 
1960- 1961 döneminde Altan Ünal, 1960- 
1961 döneminde Mustafa Akyurt, 1960- 
1961 döneminde Metin Turcan, 1961- 
1963 döneminde Rıfat Gököz, 1963- 1965 
döneminde Cezmi Tugay, 1966- 1972 
döneminde Nihat Kandemir, 1972- 1974 
döneminde İsmail Iltar, 1974- 1980 döne-
minde İbrahim Bankoğlu, 1980- 1983 dö-
neminde Mustafa Oruçoğlu, 1983- 1984 
döneminde Oktay Karakaya, 1984- 1989 
döneminde Adil Aydın, 1989- 1999 dö-
neminde Mehmet Bankoğlu, 1999- 2014 
döneminde Mehmet Habalı, 2014- 2019 
döneminde Ramazan Çalık ve 2019- 2024 
döneminde de Enver Aputkan görev yaptı. 
Bugüne kadar 22 belediye başkanının 
görev yaptığı ilçede 23’üncü başkanın 
seçimi yapılacak. 
31 Mart’ta toplam 102 bin 863 seçmen, 
1’i seyyar olmak üzere 334 sandıkta 5 yıl 
süreyle görev yapacak belediye başkanını 
seçecek. n DHA

Serik yirmi üçüncü
başkanını seçecek
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AK Parti Kepez Belediye 
Başkan adayı Rıza Sümer, 31 
Mart Yerel Seçimlerine sayılı 
gün kala saha çalışmalarına 

kesintisiz olarak devam ediyor. Zeytin-
lik Mahallesi sakinleriyle iftar sofrasın-
da buluşan Sümer, Gençlik İstihdam ve 
Staj Bürosu kuracaklarının müjdesini 
verdi. Sümer, “Gençlerimize hem staj 
imkanı sunacağızhem de yeni iş yeri 
kuracak olanlara nakit hibe destekleri 
sağlayacağız. Bu büro ile Kepez’de 
gençlerimiz işsiz kalmayacak” dedi. 
Kepez Belediye Başkan adayı Av. Rıza 
Sümer, gündüz esnaf ziyareti 
ve mahalle buluşmaları 
gerçekleştirirken, 
akşam iftar prog-
ramlarında 
vatandaşların 
taleplerini 
dinliyor. 
MHP Ke-
pez İlçe 
Başkanı 
Servet 
Ersoy’un 
da eşlik 
ettiği 
Zeytinlik 
Mahal-
lesi’nde 
düzenlenen 
iftarda konu-
şan Rıza Sümer, 
sosyal belediyecilik, 
şehircilik ve gençlere 
yönelik projeleri hakkında vatan-
daşları bilgilendirdi.Üniversite mezunu 
ya da direkt meslek hayatına başlamak 

isteyen gençlere, her zaman olduğu 
gibi yine Kepez Belediyesi’nin destek 
vermeye devam edeceğini kaydeden 
Sümer, “Gençlerimize, iş hayatlarında 
bir adım önde olacakları imkânlar sağ-
layacağız.Kepez Belediyesi Kariyer ve 
İş Geliştirme Merkezi’mizin kapsamını 
genişletiyoruz. İstihdam ve staj büro-
muzda, gençlerimizin e-ticaret, yapay 
zeka ve dijital teknolojiler noktasındaki 
iş imkanlarından daha fazla faydalan-
malarını sağlayacak projeler geliştire-
ceğiz.Gençlerimize hem staj imkanı 
sunacağız hem de yeni iş yeri kuracak 

olanlara nakit hibe destekleri 
sağlayacağız.Bu büro ile 

Kepez’de gençleri-
miz işsiz kalma-

yacak.Kepez’de 
öğrencilerin 

yeme içme 
ihtiyaçları-
na belediye 
olarak 
destek 
olacağız. 
“Leziz 
İndirim 
Kart” ile 

öğrencilere 
okullarının 

yakınındaki 
restoranlarda 

indirimli ye-
me-içme imkanı 

sunacağız.Biliyorsu-
nuz, bizim Kepez Ekmek 

Vakfı’mız var. Burada çok güzel 
sandviçler, kekler yapacağız. Gençleri-
mizin yoğun olduğu bölgelere otomatlar 

yaparak, aperatif ihtiyaçlarını uygun 
fiyatlarla çözeceğiz. Genç çamaşırha-
nelerimizi de gençlerimizin en yoğun 
yaşadığı Kültür, Ahatlı, Gülveren, Yeşil-
yurt, Yenidoğan mahallelerimize yakın 
noktalarda bulunduracağız. Gençlik 
Spor Merkezleri’mizde, gençlerimizi 
sporla buluşturmaya devam edeceğiz 
Özellikle Doğu ve Kuzey bölgeleri-
mizde “Gençlik ve Spor Merkezleri” 
kuracağız. Kepez Vakfımız üzerinden 
ihtiyaç sahibi öğrencilerimize ve şehit 
çocuklarına burs vermeye devam ede-
ceğiz. Yeni dönemde burs miktarlarını 
ve burs alan çocuklarımızın sayısını 
artıracağız.” 
ifadelerine yer verdi.

DÜDEN ŞELALESİ YENİLENECEK
Kepez’i vitrin haline getiren çalışma-
lardan sonra ilçeyi yeni girişimlerle 
buluşturacaklarını açıklayan Rıza 
Sümer, heyecan verici adımlarla bele-
diyecilik faaliyetine başlayacaklarını 
vurguladı. Sümer, “Tüm kurum ve 
kuruluşlarımızın paydaşı olduğu, özel 
sektörün ve yeni yatırımcıların içinde 
bulunduğu Kepez Teknokent’i ilçemize 
kazandırıyoruz. İhtiyaç olan mahallele-
rimize sabit modern kapalı Pazar yerleri 
yapacağız. Bu Pazar yerlerimiz, güneş 
enerji santralleri ile kendi enerjisini 
kendisi üretecek ve milli ekonomiye 
katkı sağlayacak.İlçemizin her köşesine 
doğalgazı ulaştırmayı hedefleyerek, 
vatandaşlarımızın yaşam kalitesini artır-
mayı amaçlıyoruz.Şehrimizin en önemli 
turizm merkezlerinden birisi olan ve 
ilçemiz sınırlarında yer alan Düden 
Şelalesi’nin bulunduğu alanda çağdışı 
kalmış yapıları kaldırarak, modern bir 

turizm çarşısını Büyükşehir Belediyesi 
işbirliği ile ilçemize kazandıracağız” 
diye konuştu. 

KEPEZ’E HAYVAN HASTANESİ
Sosyal belediyeciliği öne çıkaracak 
çalışmaları esas alacaklarını kaydeden 
Rıza Sümer, bu kapsamda Kepez Bele-
diyesi’nin vereceği hizmetleri de mahal-
le sakinlerine anlattı. Sümer, konuş-
masını şu şekilde sonlandırdı: “Nüfus 
arttıkça ihtiyaçlar artıyor. Kepez’imize 
yapılan 1500 yataklı şehir hastanemizin 
yakınına yeni bir hasta konuk evi ihti-
yacı bulunmakta, göreve gelir gelmez 
hızlı bir şekilde tamamlayacağız.Başta 
hemşehri derneklerimiz olmak üzere, 
sivil toplum kuruluşlarımızın faaliyet-
lerini kapalı mekanda sürdürebilmeleri 
için kendilerine çok uygun fiyatlı yerler 
sağlayacağız.Sosyal belediyecilik 
deyince, bu dünyada yalnız olmadığı-
mız gerçeğini de hatırlamak gerekiyor.
Yepyeni bir hayvan hastanesiyle can 
dostlarımızın sağlığı ve mutluluğu için 
en iyi bakımı sunacağız.İnsan deyince, 
sosyal belediyecilik deyince akla gelen 
ve ihtiyaç olantüm detayları düşünmeye 
gayret ettik.

Mahallelilerimizi, muhtarlarımızı, 
teşkilatlarımızı dinledik, belediyemize 
gelen talep ve şikayetleri değerlen-
dirdik.İnsanımızın mutlu olması için 
sosyal belediyeciliğin tüm gereklilik-
lerine çalıştık.Kepez’i düz bir zemin 
gibi düşünün. Üzerindeki zararlı bitkiler 
temizlenmiş, toprağı düzenlenmiş, çim-
leri kesilmiş, ağaçları budanmış. Şimdi 
bu muhteşem alana, doğru şehircilik 
politikalarıyla hizmet etme zamanı.” 

n MEHMET DOĞAN 

İSTİHDAM MÜJDESİ 
SÜMER: KEPEZ’DE GENÇLERIMIZ IŞSIZ KALMAYACAK

AK Parti Kepez Be-
lediye Başkan Adayı 
Rıza Sümer, Zeytin-
lik’teki iftar prog-
ramında gençlere 
seslendi. Kepez'de 
Gençlik Istihdam ve 
Staj Bürosu kura-
caklarını söyleyen 
Sümer, "Bu büro ile 
Kepez'de gençleri-
miz işsiz kalmaya-
cak." dedi.

ANTALYA Şoförler ve Otomobilciler 
Odası, Martı TAG uygulaması hakkın-
da, korsan taşımacılık, haksız rekabet 
ve erişimin engellenmesi iddiasıyla 
Antalya Cumhuriyet Başsavcılığı’na 
suç duyurusunda bulundu. 1’inci Asliye 
Ticaret Mahkemesi’nde görülen ilk 
duruşmada, Antalya Şoförler ve Oto-
mobilciler Odası Başkanı Mehmet Ali 
Alkan ile taraf avukatları hazır bulundu, 
çok sayıda taksi şoförü katıldı. Antalya 
Şoförler ve Otomobilciler Odası avu-
katı, araç taşımacılığı uygulaması olan 
Martı TAG’ın haksız rekabete sahip 
olup olmadığı, bu hizmetin ticari taşıma 
veya komisyonculuk yapıp yapmadı-
ğına ilişkin trafik bilirkişisinden rapor 
talep ettiklerini beyan etti. Martı İleri 
Teknoloji Anonim Şirketi avukatları ise 
TAG uygulamasının tüm Türkiye’de 
hizmet verdiğini belirterek, İstanbul’da 
bu konuda açılmış dosya bulunduğu-

nu, dosyada gizlilik kararı olduğunu 
ve dosyaların birleştirilmesi talebinde 
bulundu.

DURUŞMA ERTELENDİ
Taraf avukatlarının ardından mahke-
me başkanı, İstanbul 14’üncü Asliye 
Ticaret Mahkemesi’ne dosyaya yazılan 
müzekkerelerin takip edilmesine, dos-
yadaki akıbetin sorulmasına, dosyada 
gizlilik kararı varsa dosyanın gönderil-
mesine, İstanbul’dan gelecek dosyanın 
incelendikten sonra değerlendirilmesi 
gerektiğini belirterek, Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Ulaşım Koordinasyon 
Merkezine müzekkere yazılarak araç 
uygulamalarına ilişkin bir karar bulu-
nup, bulunmadığının sorulmasına karar 
vererek duruşmayı erteledi.

DENETİM AÇIĞI VAR 
Duruşma sonrası Antalya Adliyesi 
önünde açıklama yapan Mehmet Ali Alkan, Martı TAG uygulamasının 

haksız kazanç sağladığını belirterek, 
taksici esnafına zarar verdiği gerekçe-
siyle açtıkları davanın ilk duruşmasının 
görüldüğünü anlattı. Antalya merkezde 
3 bin 750 taksi ayrıca 8 bin Martı TAG 
sürücüsü olduğunu belirten Alkan, “Şu 
an bu iş 12 bin kişiyle yapılıyor. Geçen 
yıl bu zamanlar yaptığımız günlük ciro-
nun yüzde 50’sini bulamıyoruz. Çünkü 
kimin eli kimin cebinde belli değil. 
Kimin TAG sürücüsü olduğu belli değil. 
TAG’da kilometre başına 17 lira, tak-
side 25 lira. Biraz daha az olduğu için 
bunu kullanıyorlar ama bunu kullanan-
ların hiçbir can güvenlikleri, hiçbir mal 

güvenlikleri yok. Çünkü ne olduğunu 
bilmiyoruz. Hiç tanımadığın bir adamın 
arabasına biniyorsun. Plakasını bilmi-
yorsun. Ama taksiyi kullanan insanlar 
daha güvenli, daha rahat hizmet alır. 
Plakamız, durağımız belli. 
Güzergahımız belli. Yerimiz belli, 
yurdumuz belli. Araçlarımıza binen 
vatandaşlara yanlış yapma lüksümüz 
yok. Yaparsak da zaten bunun cezasını 
veririz. Antalya’da 8 bin TAG sürücüsü-
nü kim denetliyor? 
Taşımacı esnafı olarak 3’te bire düş-
müşüz. Bu da demek oluyor ki ciro-
muz yüzde 50 değili, 3’te bire düşmüş 
durumda” diye konuştu. n DHA

TAKSİCİLERİN MARTI İSYANI
ANTALYA Şoförler ve Otomobilciler Odası'nın korsan taşımacılık yaptığı ve haksız rekabete yol 
açtığı iddiası ile Martı TAG uygulamasına açtığı davanın ilk duruşması yapıldı. Oda Başkanı Meh-
met Ali Alkan, “Ciromuz 3'te bire düştü. Antalya'da 8 bin TAG sürücüsünü kim denetliyor?” dedi.

CUMHUR İttifakı Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Hakan Tütüncü, 
Antalya’nın ulaşım esnafı ile bir araya 
geldi. Mimar Sinan Kongre Merkezi’nde-
ki buluşmaya bir önceki dönem Dışişleri 
Bakanı ve AK Parti Antalya Milletvekili 
Mevlüt Çavuşoğlu, AK Parti Antalya Mil-
letvekili Mustafa Köse, AK Parti Antalya 
İl Başkanı Ali Çetin, AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Antalya Otobüsçüler Esnaf 
ve Sanatkarlar Odası Başkanı Yasin 
Arslan ve ulaşım esnafı katıldı. Buluşma-
da konuşan Cumhur İttifakı’nın Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkan adayı Hakan 
Tütüncü, “Biz taşıyanı ve taşınanı mutlu 
bir Antalya hayal ediyoruz. Antalya’nın 
altın çağında taksici esnafımızda, oto-
büsçü esnafımızda mutlu olacak. Takside 
taşınanda, otobüste taşınanda mutlu ola-
cak.” dedi. Ulaşım esnafının sorunlarını 
bildiklerini ve Antalya’nın altın çağında 
bu sorunları çözüme kavuşturacaklarını da 
söyledi. 

ULAŞIM ESNAFIMIZA HAYIRLI OLSUN 
Ulaşım esnafının en önemli sorunlarından 
birinin kilometre ücreti olduğunu dile 
getiren Tütüncü, “Antalya Büyükşehir 
Belediyesi 4 yıl 9 ay gündeme getirmediği 
ulaşım esnafı kilometre başı desteğini 
son meclise bıraktı. Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi ile Otobüsçüler Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası, kilometre ücretinin 40 
TL.’den, 45 TL.’ye çıkarılması konusunda 
anlaştı. Ancak son meclis toplanamadığı 
için karar maalesef geçirilemedi. “ dedi.  
“Madem bu yapılabiliyordu da, niye 60. 
meclise kadar beklendi.” diyerek, sözle-
rini sürdüren Tütüncü, “Biz, 40 TL. olan 
kilometre ücretini 60 TL’ye çıkarma ka-
rarı aldık. Hayırlı uğurlu olsun. ” diyerek, 
ulaşım esnafına müjde verdi. 

ULAŞIM ESNAFIMIZIN İÇİ RAHAT OLSUN 
Tütüncü, Antalya’nın altın çağında bele-
diyenin envanterine kayıtlı otobüslerin 
elektrikliğe dönüştürüleceğini de belir-
terek, “Buradan elde edilen tasarrufu es-
nafımızla paylaşacağız.  Bu arada ulaşım 
esnafımızın içi de rahat olsun. Bu sistem 
belediyenin envanterine kayıtlı otobüs-
ler için geçerli olacak. Bizim sizlere ne 
yeni bir otobüs, nede elektrikli bir otobüs 
aldırma gibi bir derdimiz asla yok. Biz 
sizin yanınızdayız. Size külfet oluşturacak 
hiçbir davranışın içine girmeyiz.” dedi.  
Otogarlar bir şehrin aynasıdır”
Bu arada Antalya Şehirlerarası Otobüs 
Terminali’ni ziyaret eden Cumhur İttifa-
kı’nın Antalya Büyükşehir Belediye Baş-
kan adayı Hakan Tütüncü, “Otogarlar bir 
şehrin aynasıdır. Antalya Büyükşehir’de 
otogar kararlarını birlikte ve beraberce 
alacağız. Bizim için esnafımızın mutlulu-
ğu önemlidir.” dedi. Bir otogar esnafının; 
hiç bir zaman fikrinin alınmadığını söyle-
mesi üzerine Tütüncü, “Antalya Büyük-
şehir’de, sizlerle ortak aklın yol göste-
riciliğinde adımlar atacağız. Biz otogarı 
çiçek gibi bir hale getireceğiz. Evvelinde 
yapmamız gereken bu olacak. Otogarın 
girişinden itibaren aşınmış, eskimiş yolları 
Antalya’mıza yakışır hale getireceğiz. 
Otogarın öncelikli bütün problemlerini 
çözeceğiz. Öncelikle sektörle bir buluş-
ma yapacağız. Bu buluşmayı otogarda 
yapacağız. Otogarı otogarda konuşacağız. 
Ve otogarın kararlarını birlikte alacağız. 
Ben belediye başkanı olarak sizlerin 
yanında olacağım. Otogarlar şehrin bir 
aynasıdır. Havalimanları bir aynıdır. Şehre 
gelen ya önce havalimanından gelir, ya da 
otogardan gelir. Bozuk yollarına bakan, 
peyzajına bakan bu şehir dökülüyor der. 
Siz hiçbir dönemde olmadığı kadar burada 
kendinizi yönetimin içerisinde karar alma 
süreçlerinde göreceksiniz. “diye konuştu. 

TAŞIYAN MUTLU OLMAZSA, TAŞINAN HİÇ 
MUTLU OLMAZ 
Antalya Şehirler Arası Otobüs İşletmeleri 
Eğitim ve Yardımlaşma Derneği ziyaretin-
de konuşan AK Parti Antalya Milletvekili 
Mustafa Köse de, “Esnaf mutlu olmazsa, 
taşıyan mutlu olmazsa, taşınan hiç mutlu 
olmaz. İşinizi yaparken severek yapacak-
sınız ki; hizmet verdiğiniz insanlara daha 
iyi hizmet vereseniz. Dolayısıyla buradaki 
temel mantık bu… Hakan Tütüncü, bu 
mantığı belediye başkanı olduğu günden 
bu yana 15 yıldır sürdüren bir belediye 
başkanı. ‘Ayinesi iştir kişinin lafa bakıl-
maz.’ diye, boşa söylememiş atalarımız. 
Dolayısıyla yaptıklarımız yapacaklarımı-
zın teminatıdır.”diye konuştu.  

Tütüncü 
ulaşım 
esnafı ile 
buluştu  
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Uzunca bir süredir Türkiye’nin 
en değerli yanı, en zayıf yanı 
haline getiriliyor. Üç kıtanın 
iklim özelliklerini tek başına 

barındıran bu güzel coğrafyada tropik 
bir bitki olan çay yapraklarının üzerine 
kar düşer. Kuzeydoğu Anadolu’da, Iğdır 
ovasında bir sıcak iklim bitkisi olan 
pamuk yetiştirilir. Artvin’de zeytin, İz-
mir’de kiraz yetişir. Urfa’da çöl varanı, 
Sivas’ta vaşak, Antalya’da Anadolu 
kaplanı yaşar. 

BİR YANI AKDENİZ, BİR YANI İRAN-TURAN
Isparta’da küçük bir Yeni Zelanda coğ-
rafyası, orta boy bir Moğolistan bozkırı, 
büyük bir İsviçre-İtalya coğrafyası, 
gölleri görülebilir. Akdeniz iklimi gider 
Kayseri’nin, Tokat’ın vadilerine sokulur; 
bin bir çeşit bitki, canlıya yaşam verir. 
Kafkaslardan adım adım Karadeniz’i 
dolaşan Sarıçam ağaçları Çorum’u, 
Ankara’yı, Kırıkkale’yi dolanır, sanki 
Kızılırmak’a eşlik edercesine Orta Ana-
dolu coğrafyasını kucaklayıp Samsun’a 
doğru uzanır. Dünyada iki yamacında iki 
ayrı iklim tipi yaşanırken, zirvelerinde 
üçüncü bir iklim ekosistemini barındıran 
başka bir dağ silsilesi yoktur, Toroslar 
kadar. Antalya Beydağları’nın güneyin-
deki sahillerde Akdeniz iklimi yaşanır-
ken, Şubat’ta anemonlar açar. Sahilden 
yarım saatlik yolculukla Beydağlarının 
kuzeyindeki bozkırlara ulaştığınızda 
İran-Turan ikliminin hâkim olduğu coğ-
rafyada kadife çiçekli iri gelincikler, ha-
zeranların arasında iri buğday başakları 
karşılar. Dağın 1500 rakımlı yamaçların-
dan 3 bin metreyi aşan zirvelerine doğru 
yükseldikçe Avrupa-Sibirya iklimine 
adapte olmuş türlerden Alpin dağ kuşağı 
bitkilerine dokuna dokuna adımlarsınız 
Toroslar’ı. 

EKMEK YENİLİP SU İÇİLEN TOPRAKLAR
Bir yanı deniz, bir yanı nice kralları, 
imparatorları tarihe gömmüş, buğdaya ve 
koyuna türkü yakmış bereketli topraklar. 
Bir yanı türlü türlü balık, bir yanı hey-
betli sedir ve çamların göğe yükseldiği 
zümrüt ormanlar. Dağlardan denizlere 
doğru neşeli çocuklar gibi koşarcasına 
inen ak köpüklü sular, onlarca nehir, 
yüzlerce dere. Bir yanı ekmek, bir su. 
Bu yüzden bu güzel toprakların 3 bin yıl 
önceki sakinleri olan Hititler geleceğe 
mektuplar gibi bıraktıkları tabletlerde 
“ekmeği yiyeceksiniz, suyu da içeceksi-
niz” diye yazdı.Binlerce yıl Hititlerin bu 
öğüdünü tuttu Anadolu insanı. Topra-
ğa buğday ekti, dağların suyunu içti 
ve tıpkı kayalara işlenen rölyeflerdeki 
gibi tanrılara şükranını sunup üzerinde 
yaşadığı coğrafyayı kutsadı durdu. Tıpkı 
bugünlerde olduğu gibi bal kavanozuna 
üşüşen sinekler gibi geldiler; kuzeyden, 
güneyden, doğudan ve batıdan. Deniz 
kavimleri geldi, çöl kavimleri geldi, dağ 
kavimleri geldi, bozkır kavimleri geldi… 
Tıpkı her Şubat’ta Akdeniz’in doğusun-
dan besin bulmak için Torosların nehirle-
rinin denize indirdiği organik maddelere 
üşüşen göçmen denizanaları gibi geldiler. 
Coğrafya böyledir; insanı da, balığı da, 
kuşu da göçmen denizanaları gibi ekmek 
derdine düşüp toplu halde dalgalara 

kapılır ve ansızın çıkar gelir. Coğrafya 
böyledir; yuvası bozuldukça bozacak 
yeni yuva arar yaşam zincirinin halkaları. 

HEM DESTAN HEM DE TRAJEDİ 
Anadolu coğrafyası durmaksızın göç 
aldı ve her gelen hem yıktı, hem yaptı. 
Hem taş taş üstüne koymadı, hem taşı taş 
üstüne koydu. Hem yağmaladı, hem yağ-
macıdan savundu. Hem ihanet etti, hem 
ihanet edene bedelini ödetti. Hem uğruna 
öldü, hem de kendi eliyle öldürdü bu gü-
zel toprakların ruhunu. Kendi toprağında 
hem destandı, hem trajedi. Hem yakıp 
yıktı elleriyle, hem de yeşertti yakmadığı 
zamanlarda. Bu yaman çelişkimiz aynı 
göğüsten emzirilen ikiz kardeşler gibi 
benliğimizi sarıp durdu binlerce yıldır. 
Bu yüzden hem yarası, hem de merhemi 
olduk bu toprakların. 
Uzunca bir süredir tam da bu çelişki-
nin ortasında yaşıyoruz. Hem üzerinde 
yaşadığımız coğrafyayı kendi ellerimizle 
parça parça kesiyor, hem de açtığımız 
yaraları kapatmayan çalışıyoruz, nafile 
bir çabayla. 

ÜLKE COĞRAFYASI ÇİN’E SATILIRKEN
Artık uğruna öldüğümüz dağlarımızı, 
ormanlarımızı, bozkırlarımızı kesip kesip 
kilosu 75 kuruştan Çin’e, Hindistan’a, 
ABD’ye, Araplara satıyoruz. Dağla-
ra düşen kar tanelerini, iğne ucu gibi 
milyonlarca boşluktan süzüp pınarlardan, 
gözelerden bir şifa gibi sunan devasa 
bir karstik coğrafyayı bir uçtan bir uca 
elmas tellerle kesip dev kamyonlara 
yükleyerek tonu 750 liradan satıyoruz 
uzun süredir. Sattığımız taş değil sadece, 
bir coğrafyanın hafızası. Tetis okyanu-
sundan Akdeniz’e, Alplerden Himalaya-
lara, mercanlardan istiridyelere koca bir 
coğrafyanın hafızası. 200 milyon yıllık 
bir öykünün son 10 bin yılında toparlanıp 
ayağa kalkan insan, kendisiyle birlikte 
tüm canlılara yaşam veren coğrafyayı 
parça parça satıyor. Homo sapiens, aklını 
kullanan, bilge insan demek. Oysa olup 
bitenlere baktığımızda, bindiği dalı kes-
mekle meşgul olan Sapiens’in torunları-
nın ne aklını kullandığını ne de bilgelik-
ten bir iz taşıdığını söylemek imkânsız.  
İstanbul Maden İhracatçıları Birliği 
(İMİB) tarafından hazırlanan değer-

lendirme raporunda, Türkiye’nin 2023 
yılındaki doğal taş ihracatı 6,3 milyon 
ton oldu. Mermer, traverten gibi ürünleri 
blok ya da işlenmiş olarak ihraç eden 
Türkiye 2023 yılında elde ettiği doğal 
taş geliri 1,9 milyar Dolar oldu. Türkiye 
dağını taşını kesip sattığı Çin ve Hindis-
tan’dan tarım ürünü, ABD’den badem ve 
ceviz ithal ederek her yıl yüzlerce milyon 
doları geri ödüyor. 

DAĞA DÜŞEN KAR CAN VERİYOR
Doğal taş ihracatında Türkiye ve İtalya 
başı çeken ülkeler arasında. Türkiye’nin 
doğal taş konusunda sahip olduğu 
coğrafyadan kaynaklanan bir avantajı 
var. Portekiz, İtalya, Yunanistan, İran, 
Pakistan gibi bu hat üzerindeki ülkeler 
arasında Türkiye, Alp-Himalaya kuşağın-
daki doğal taş rezervinin yaklaşık yüzde 
40’ını barındırıyor. Özetle Toroslar, bu 
rezervin ana damarı. Ancak bugün sade-
ce “paraya çevrilebilecek” bir malzeme 
olarak görülen bu dağ silsilesi, bu top-
rakların binlerce yıllık yaşam kaynağı. 
Torosların zirvelerine düşen kar tanesinin 
Akdeniz’deki balığa, Çukurova’daki 
zeytine, Finike Ovasındaki portakala, 
Kumluca’daki domatese, Demre’deki 
bibere, Alanya-Gazipaşa ve Anamur’da-
ki Muz’a can verdiğini unuttuğumuzda 
kendi coğrafyamıza kendi elimizle en 
büyük kötülüğü yapıyoruz. Türkiye’de 
2004 yılında değiştirilen maden yasasıyla 
birlikte ülke coğrafyasında adeta altına 
hücum dönemi başladı. Aslında altın 
burada bir mecaz, deyim yerindeyse taşı 
toprağı altın olarak görülen bir madenci 
yağması başladı. Yasal düzenlemeye göre 
taş, kum, çakıl aklınıza ne gelirse doğada 
bulunan ve para eden her türlü malzeme 
‘maden’ kapsamına alındı. 

KANUNU DEĞİŞTİRİLDİ, 
KORUMASIZ KALDI
2004 yılında AKP hükümetinin değişti-
rerek yeniden yürürlüğe soktuğu Maden 
Yasası’nın 2. Maddesinde şu ifadeler yer 
alıyordu: “Yer kabuğunda ve su kaynak-
larında tabii olarak bulunan, ekonomik 
ve ticarî değeri olan petrol, doğal gaz, 
jeotermal ve su kaynakları dışında kalan 
her türlü madde bu Kanuna göre maden-
dir…”

ZENGİNLİĞİ YAĞMALANAN ÜLKENİN 
FAKİRLEŞEN HALKI
Son yıllarda küresel şirketlerin öne 
çıktığı altın madenciliği, adeta bir 
sömürge ülkesine çevirse de aslında 
giderek kanıksanan bir başka madencilik 
türü de doğal taş madenciliği. Küresel 
şirketlerin güçlü lobiciliği sayesinde 
değiştirilen maden yasası, geçmişte izin 
verilmeyen hemen her yerde madenci-
liğin önünü açtı. Korunan alanlar buna 
dâhil. “Zengin kaynakların fakir bekçisi 
mi olalım” söylemiyle halkı ikna etmeye 
çalışan iktidar, ülkenin asıl zenginliğini 
yaratan coğrafyayı tarumar ederek halkı 
giderek fakirleştiren bir politika izledi. 
Son 20 yıldır Türkiye’nin en görkemli 
dağları limanlardan gemilere yüklenip 
satılıyor. Üstelik büyük bir bölümü de 
işlenmeden, blok olarak satılıyor. İstan-
bul Maden İhracatçıları Birliği (İMİB) 
tarafından düzenli olarak hazırlanan 
raporlara baktığımızda, ülkenin dağını 
taşını kesip satmanın hiç de akılcı bir 
alışveriş yaratmadığını görüyoruz. 

ÇİN’E BAĞIMLI HALE GELDİ
Dünyanın en çok blok mermer ihraç 
eden ülkesi Türkiye. Dünyanın en çok 
blok mermer ithal eden ülkesi ise, dünya 
pazarının neredeyse yüzde 60’lık kesi-
mini satın alan ve bu alanda tekelleşen 
Çin. Türkiye’nin de en büyük alıcısı Çin. 
Türkiye blok mermer ihracatının yüzde 
80’ini Çin’e yapıyor. Bir başka deyişle 
blok mermer ihracatında Türkiye Çin’e 
bağımlı hale gelmiş durumda. Ancak 
Türkiye’den aldığı mermerleri işleyerek 
satan Çin, aynı zamanda dünyanın en bü-
yük işlenmiş doğal taş ihracatçısı. Blok 
mermer ihracatında ilk sırada yer alan 
Türkiye, işlenmiş mermer ihracatında 
4. Sırada. Bu yüzden özellikle Antalya, 
Burdur ve Isparta bölgesinde Çin kökenli 
madencilik firmaları doğrudan işletmeci 
haline geldiler. Yüzlerce Çin firması To-
rosların altını üstüne getiren bu yağma-
nın ortağı konumunda. 

 ‘KAPLAN POSTU’ DİYE SATMAK
Bir zamanlar kaplanların gezdiği 
kayalıkları yok edip, oradan çıkarılan 
mermere “kaplan postu” adını vermek, 
bir zamanlar leylakların açtığı dağları 
kesip oradan çıkarılan mermere “Milas 
leylak” demek… Antik çağın görkemli 
kentlerini çevreleyen dağları yok edip 
Sagalassos beji, Myra beji diye dağı taşı 
pazarlamak nasıl bir hoyratlığın ürü-
nüdür. Türkiye’nin doğal taş ticaretiyle 
ilgili rakamlara göz atarken, bir yandan 
da Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı’nın elektronik ÇED sistemine 
düşen duyurulara bakıyorum. Doğal 
taş projeleriyle ilgili yüzlerce duyuru 
arasında Antalya’nın Kaş ilçesindeki bir 
mermer ocağı açma başvurusu dikkatimi 
çekiyor. Denizli merkezli bir firmanın 
hazırladığı proje tanıtım dosyasında, 
Kaş’ın Karadağ köyündeki ormanlık 
alanda 98 hektarlık mermer ocağı ruhsatı 
verildiğini görüyorum. Bu bölge Demre 
Çayı Vadisi’nin su kaynaklarını aldığı 
Kohu Dağı’nın etekleri. Kasaba-Dirgen-
ler-Karadağ havzası önemli bir tarımsal 
üretim merkezi. Vadinin güneyindeki 
dağlık bölge antik yerleşimlerle dolu. 
Doğusu ise Finike sınırlarındaki Alaca-
dağ bölgesi. Ali Ulvi Büyüknohutçu ve 
eşi AysinBüyüknohutçu çifti, bu 
dağları vahşi madenciliğe karşı 
koruma çabası verirken 9 
Mayıs 2017’de bu bölge-
deki evlerinde vahşice 
öldürülmüşlerdi. Katil 
zanlısı cinayet için 
bölgedeki bir mermer 
ocağının sahibinin 
kendisine 100 bin 
TL vaat ettiğini 
anlattığı mektubun 
ortaya çıkmasından 
bir süre sonra tutuk-
lu olduğu cezaevinde 
sır dolu bir intihar ile 
yaşamına son verdi.

 ‘SUDAN UCUZ’ BİLE 
DİYEMİYORUZ
Alacadağ’ın batı yamaçları de-
lik deşik. Büyüknohutçu çiftinin 
yürek yakan acısı sinmiş adeta dağ-

lara. Karadağ’ın taşlarını kesip satmaya 
hazırlanan madenci şirketinin hazırladığı 
dosyaya bakıyoruz. Buradan çıkarılacak 
mermerin tonunu 750 TL’den satacakla-
rını yazmışlar. Kilosu 75 kuruşa satılık 
ülke. Artık “sudan ucuz” bile diyemiyo-
ruz. Çünkü bir damacana suyu 80-100 
TL’den, bir küçük şişe suyu 5-10 liradan 
içer hale geldi bu ülkenin insanı. Bu rant 
ve yağma yangınının ortasında su içinde 
susuz kaldık, bir su verenimiz kalmadı. 

BİR DAMLA SUYA MUHTAÇ 
Kaş-Karadağ’da açılmak istenen mermer 
ocağı için günde 28 metreküp (28 ton) 
su kullanılacağı belirtiliyor. Ayda 840, 
bir yılda 10.080 ton su eder. Hem su 
üretim alanlarını kesip yok edeceksiniz, 
hem de bu yıkımı taşıma suyla yapacak-
sınız. Üstelik bu yıkımı ‘uyduruk’ ÇED 
raporlarıyla önce bakanlıklara, ardından 
da kamuoyuna yutturacaksınız. Kaş’ın 
böyle bir köyü yok. En yakın Taşkesiği-
Korkuteli’de, diğeri Manavgat’ta. Taşke-
siği’ndeki bir mermer ocağı projesinden 
kopyala yapıştır, bakanlık nasıl olsa 
okumuyor! Türkiye 2004 yılında değişti-
rilen maden yasası ile kendi coğrafyası-
nın bütün avantajlarını yok ediyor. Suyu, 
ormanı, coğrafyayı yok eden ve bunu 
da tonu sadece 750 TL’lik taşı çıkarıp 
satmak uğruna yapan bir ülkede tarım 
ve hayvancılık biter, halk bir damla suya 
muhtaç kalır. 

YÜZDE 5’LİK DEVLET HAKKI AÇILAN 
YARAYI SARMAYA YETER Mİ
Bu yağmadan “devlet hakkı” diye savu-
nulan da yüzde 5,2. Herkes gibi ödenen 
vergiyi de “ülke ekonomisine lütuf” gibi 
sunan bir anlayış bu. Yıkımın ülkeye 
katkı olarak görüldüğü ve halka böyle 
yutturulmaya çalışıldığı bir sektör bu. Bu 
yamaçlarda tonu 750 liralık mermercilik 
uğruna yok olan ormanı, suyu, kayaçları, 
tüm çeşitliliğiyle canlı yaşamını geri 
getirmek mümkün mü? Milyonlar da 
harcansa, yıllar da geçse yıkımın yarattı-
ğı tahribatı iyileştirmek mümkün mü? 

KENDİ MEZARINI KAZAN ÜLKEDE 
MÜJDE DE MEZARLIK OLDU
Altından çakıl taşına, mermerden deniz 
kumuna Türkiye’deki madencilik tam bir 
sömürge madenciliğidir. Binlerce yıldır 
bu güzel coğrafyanın sağladığı bere-
keti, suyu, toprağı ve ormanı yok etme 
pahasına yerin üstü ve altında bulunan 
her türlü doğal varlıkları üç kuruşa satıp 
bunun adına kalkınma demek bu halka 
yutturulan en büyük yalanlardan biridir. 
Bu sömürge yasası değiştirilmediği 
sürece her geçen gün Anadolu coğraf-
yası daha çok tahrip edilecek. Maden 
şirketlerinin mezar üretmeyi, belediye 
başkanı adaylarının halka yeni mezar-
lıklar yapmayı müjde olarak duyurduğu 
bir toplumda, kendi mezarını kazan bir 
halkın geleceğe bırakabileceği tek şey 
öldürülmüş bir coğrafya olur… 
n YUSUF YAVUZ 

SÖMÜRGE YASASI İLE 
ÜLKE TAHRİP OLUYOR  
Türkiye’nin kanayan yarası olan vahşi madencilik bir yandan ülke coğrafyasının tüm değerle-
rini yok ederken bir yandan da sektörü bağımlı hale getiriyor. 2004 yürürlüğe giren  sömürge 
yasası değiştirilmediği sürece her geçen gün Anadolu coğrafyası daha çok tahrip edilecek.



728 Mart 2024 PERŞEMBE

Antalyaspor Espor 
takımı, Galatasaray 
Espor karşılaşması-
nın ardından dikkat 

çeken bir paylaşımda bulundu.
Akdeniz ekibi, 4-2 kazan-
dığı maçın ardından yaptığı 
paylaşımda, “Adalet herkese 
bir gün lazım olacak” ifadeleri 
kullanıldı.

NELER YAŞANMIŞTI
1 Mart 2024 tarihli MHK top-
lantısının Galatasaray - Antal-
yaspor maçının analiz edildiği 
bölümü sosyal medyaya sızdı-
rılmış, ardından Türkiye Futbol 
Federasyonu, toplantının tam 
halini yayınlamıştı.Karşılaş-
mada görev yapan orta hakem 
Abdulkadir Bitigen’in, Galata-

saray lehine verdiği ilk penaltı 
kararı için “Abdülkadir, 1 hafta 
sonra hala bunun faul olduğunu 
düşünüyor musun?” sorusunu 
yönelten MHK Hakem Eğit-
meni Hugh Dallas’a, “Basit bir 
temas, penaltı olduğunu düşün-
müyorum.” cevabını verdiği 
duyulmuştu. 
n MUSTAFA KOÇ 

ANTALYASPOR’DAN  
FLAŞ GS PAYLAŞIMI
MHK'nin 1 Mart'ta yaptığı toplantının Türkiye Futbol Federasyonu tarafından 
paylaşılmasının ardından Galatasaray - Antalyaspor maçındaki hakem kararı 
gündem olmuştu. Antalyaspor'dan Galatasaray'a göndermeli bir paylaşım geldi.

MILLI maçlar nedeniyle lige 
verilen arayı 25-28 Mart tarihleri 
arasında Antalya Belek’te kamp 
yaparak geçiren Galatasaray, Süper 
Lig’in 31’inci haftasında sahasın-
da oynayacağı Hatayspor maçının 
hazırlıklarını sürdürüyor. Teknik 
direktör Okan Buruk yönetiminde 
yapılan antrenman ısınma hare-
ketleri ile başladı. Antrenman, pas 
çalışmasının ardından yarı alanda 
oynanan çift kale maçın yanı sıra 
ayak tenisi ile devam etti. İki grup 
halinde süren antrenman, topa sahip 
olma çalışmalarının ardından hücum 
oyunuyla sona erdi.Öte yandan 

sarı-kırmızılı ekibin antrenmanını 
Galatasaray Sportif A.Ş. Başkanve-
kili Erden Timur da takip etti.

AURIER VE ALİ TURAP TAKIMDAN 
AYRI ÇALIŞTI
Galatasaray’da yapılan kampta hafif 
sakatlıkları bulunan Sergie Aurier 
ile Ali Turap Bülbül takımdan ayrı 
çalıştı. İki oyuncu antrenörler eşli-
ğinde yeşil zeminde ısınma hareket-
leri ve topla çalıştı. Çalışma öncesi 
Sergie Aurier ve Ali Turap Bülbül, 
antrenörlerle beraber kale direğini 
taşıması ise dikkat çekti.

ICARDI, TORREIRA VE MUSLERA 
KAMPA BUGÜN KATILDI
Başlangıçta kampa katılmayan 
Mauro Icardi, Lucas Torreira ve 
Fernando Muslera ise bugün sabah 
saatlerinde takıma dahil oldu. Sabah 
antrenmanında takımla birlikte yer 
alan bu oyuncular, akşam saatlerin-
de yapılan çalışmada da takımda 
birlikte yer aldı.Sarı-kırmızılı ekip, 
Hatayspor maçının hazırlıklarına 
yarın yapacağı antrenmanla devam 
edecek. Galatasaray’ın Antalya 
kampı ise 28 Mart Perşembe günü 
son bulacak. n DHA 

Galatasaray’ın Antalya
kampı devam ediyor
Milli maçlar nedeniyle lige verilen arayı Antalya’da kamp yaparak 
geçiren Galatasaray’da Hatayspor maçının hazırlıkları devam ediyor.

ANTALYA’da babasından nakledilen 
yüzde 98,5 uyumlu ilikle yaşama tutunan 
lösemi hastası Öykü Arin Yazıcı (9), 1,5 
yıl önce başladığı teniste kendini geliş-
tirerek ilk katıldığı turnuvada madalya 
aldı. İzmir’de yaklaşık 5 yıl önce Juvenil 
Miyelomonositik Lösemi (JMML) teşhisi 
koyulan Öykü Arin Yazıcı, tedavisi için 
Antalya’ya getirildi. Eylem Şen Yazıcı 
ve Çağdaş Yazıcı tarafından kızları için 
‘Öykü Arin’e Umut Ol’ kampanyası 
başlatıldı. Yurt içinde ve dışında binler-
ce kişi, Öykü’ye umut olabilmek için 
kök hücre bağışında bulundu. 11 Nisan 
2019’da hastanede tedaviye alınan Öykü 
Arin’e, annesi Eylem Şen Yazıcı’dan 
yarı uyumlu nakil yapıldı. Nakil olumsuz 
sonuçlanınca 26 Haziran 2020’de babası 

Çağdaş Yazıcı’dan yarı uyumlu nakilde 
ilik uyumu yüzde 98,5 oranında başarılı 
oldu. Taburcu olmasının ardından uzun 
süre evde kalarak, enfeksiyon kapmama-
sı için özen gösterilen Öykü Arin, hasta 
olmamak için büyük uğraş verdi. 2020 
yılı ağustos ayında İzmir’deki evine dö-
nen Öykü Arin, sık sık Antalya’ya gelip 
kontrollerine devam ediyor. Yarı uyumlu 
nakil nedeniyle zaman zaman ilik savaşı 
veren Öykü Arin, 2021 yılında ilkokula 
başladı. 2021 Kasım ayında kardeşi ‘Ar-
kadaş Ekim’i kucağına alan Öykü Arin, 

ablalık duygusunu tattı. Arkadaş Ekim’in 
Öykü Arin ile doku tipinin tam uyumlu 
olduğu tespit edildi.

İLK MADALYASINI ALDI
Kronik ilik savaşı halen devam eden 
Öykü Arin, 1,5 yıl önce kaslarının 
güçlenmesi için tenise başladı. Tenis 
oynamayı çok seven Öykü Arin, Türkiye 
Tenis Federasyonu’nun (TTF) Mavişehir 
Spor Kulübü’nde 8-9-10 yaş hafta sonu 
turnuvasında ilk kez turnuvalara katıldı. 
Kendi yaş kategorisinde 2 rakibini yenen 
Öykü Arin, ilk madalyasını kazandı.
Kızının spora yönelme hikayesini anlatan 
Eylem Şen Yazıcı, “Öykü Arin’in kapalı 
ortamda maske takma zorunluğu olduğu 
için halen maske takmak zorunda. İlik 
savaşı süreci devam ediyor. Maskeyle 
spor yapmak çok zor, o yüzden açık 
havada yapabileceği sporları tercih ettik. 
Ne kadar kalabalık alanda olursa Öykü 
Arin için çok riskli. Tenis az sayıda insa-
nın aynı ortamda bulunmasını gerektiren 
bir spor ve ağırlıklı açık havada çalışı-
lıyor. Dolayısıyla Öykü Arin’in sağlık 
koşulları nedeniyle tenisi tercih ettik. 
Öykü Arin tenisi ilk denediğinde hoşuna 
gitti ve devam etti. Hem vücudunun 
güçlenmeye ihtiyacı vardı. Öykü Arin’in 
tedavi sürecinde daha önceden kasları 
eridiği için koşamıyordu, kolları da çok 
güçsüzdü. Zamanla fiziksel olarak da 

GÖRDÜĞÜMDE ÇOK DUYGULANDIM’
Kızı Öykü Arin’in tenis derslerine 1,5 
yıldır devam ettiğini belirten Eylem Şen 
Yazıcı, “İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
bir kampüsü var. Orada tenis turnuvası 
oldu. Kendi yaş grubunda çocuklar katıl-
dı. 2 kişiyle oynadı. 2 maçı da aldı. Öykü 
Arin’i turnuvada gördüğümde çok duy-
gulandım. Onun koşması, topa vurması 
çok heyecanlıydı. Sonuçta yaşadığımız 
zor zamanlarda adım atamadığı günleri, 
hastane odasında bir adım bile atmaya 
takatinin kalmadığı, iyice zayıfladığı 
günleri unutamıyorum. Hastanede geçir-
diğimiz zor zamanlarda Öykü Arin’in yü-
rümesi için odaya kaydırak koyduğumuz 
günlerdi. O günler aklıma geliyor. Hem 
o günleri hatırlayıp üzülüyorum hem de 
hala ilik savaşı sürecinin devam ediyor 
olması beni üzüyor. İlik savaşı dudak ve 
tırnaklarında devam eden birtakım sorun-
lar yaratıyor. Yaşadığı sorunlara rağmen 
Öykü Arin’in şu an genel durumu çok 
iyi, çok mutlu, çok hayat dolu. Çok sevgi 
dolu bir çocuk” diye konuştu.

BAĞIŞÇISI OLMAKTAN VAZGEÇMEYİN
Öykü Arin’in 9 yaşına girdiğini anlatan 
Eylem Şen Yazıcı, babasından yapılan 
nakil sonrası 5 senenin dolacağını belir-
terek, “1 Haziran’da 5 yıl dolunca hasta-
lığın geri dönme riski sokaktaki herhangi 
birinin kanser, lösemi olma riskiyle aynı 

seviyeye gelecek. İlik nakli hayat kurta-
rıyor. İnsanların hayat kurtarması, donör 
olması çok basit. Bunun sürekli gündem-
de tutulması, kamuoyunun da gündeme 
getirmesi gerekiyor. Donör olun, umut 
olun çünkü kök hücre bağışı hayat kur-
tarıyor. Eşleştiğinizde de asla vazgeç-
meyin. Birinin hayatını kurtarabilirsiniz. 
Bu bir çocuk, bir yetişkin olabilir. Sakın 
vazgeçmeyin” dedi. n DHA 

SPORLA REHABİLİTASYON

TRENDYOL Süper Lig’in hafta içi mesa-
isinde 2 Nisan Salı günü Gaziantep Futbol 
Kulübü ile deplasmanda karşılaşacak olan 
Corendon Alanyaspor, zorlu maçın ha-
zırlıklarını yaptığı antrenmanla sürdürdü. 
Ligin son 3 haftasında 3 galibiyet alarak 
rahat bir nefes alan turuncu yeşilli ekip, 
Gaziantep FK’yı da mağlup ederek 4’te 
4 yapmak ve bayramın hemen ardından 
15 Nisan Pazartesi günü ağırlayacağı Ga-
latasaray maçına moralli çıkmak istiyor. 
Gaziantep mesaisini teknik direktör Fatih 
Tekke yönetiminde gerçekleşen antren-
manla sürdüren turuncu yeşilli ekip, kritik 
maça 3 puan parolası ile hazırlanıyor. 
Dünkü idmanda oyuncularına Gaziantep 
FK maçının önemini anlatan Tekke, çift 
kale maçta talebelerini sık sık uyardı. İd-
mana milli takımlarda olan Balkovec, Ali-
ti ve Hadergjonaj katılmadı. Alanyaspor, 
Gaziantep FK maçı çalışmalarına bugün 
yapacağı antrenmanla devam edecek. 
n MUSTAFA KOÇ 

DÖRTLEMEK  
İSTİYORLAR 

ORDU’DA gerçekleştirilen Genç Kadın-
lar Türkiye Bilek Güreşi Şampiyonası’nda 
kazanan ikinci kez Antalyalı sporcu İlknur 
Su Topal oldu. Geçen sene Erzurum’da 
düzenlenen şampiyonada tüm rakiplerini 
yenerek şampiyon olan İlknur Su Topal, 
bu sene de 22-23 Mart tarihlerinde Or-
du’da düzenlenen şampiyonada birinciliği 
kimseye kaptırmadı. Antalya Gazi Anado-
lu Lisesi öğrencisi olan İlknur Su Topal, 
kendisini beden eğitimi öğretmeninin 
çalıştırdığını ve yarışma esnasındaki moti-
vasyonunun kendisini olumlu etkilediğini 
söyledi. Topal, bundan sonraki hedefinin 
Bilek Güreşi Milli Takımı’nda daimi 
olarak yer bulmak ve başarısını devam 
ettirmek olduğunu söyledi. n IHA 
 

BİLEĞİ BÜKÜLMÜYOR 

 




